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Interpelacja 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Zwracam się do Pana w sprawie utworzenia wybiegu dla psów na terenie Dzielnicy XVII 
Wzgórza Krzesławickie. Mieszkańcy od kilku lat bezskutecznie apelują o utworzenie na terenie 
dzielnicy wybiegu dla psów, gdzie mogliby spędzać czas ze swoimi pupilami. Takie miejsce 
odgrodzone od okolicy stwarza bezpieczne warunki do rekreacji z czworonogami. Z informacji 
przedstawionych w poprzednich latach wynika, że minimum jeden taki wybieg powinien 
powstać w każdej dzielnicy. 
 

Zwracam się do Pana z prośbą o informację kiedy planowane jest utworzenie wybiegu 
dla psów na terenie Dzielnicy XVII oraz czy były już rozważane jego lokalizacje? 

 
Z góry dziękuję za odpowiedź na moje pytania. 

 

 

 

Z poważaniem 

   Łukasz Sęk 


